
Møte i SU 03.02.25 
 
Fravær: Liv (elevråd), Christine Å. Sæbø, Hege Wilhelmsen 
 
1. Godkjenning av referat fra forrige møte 
 
Referat godkjent. En feil dato på referatet som ble sendt ut har allerede blitt fikset på 
nettsidene til skolen. 
 
2. Nye saker fra elevrådet 
 
Ønske om mer lys i skolegården. 
 
Ingen flere saker fra elevrådet. 
 
Kan det gå an å fikse lysene sterkere i utelampene? Skolen sjekker med avvikssystemet til 
Stavanger byggdrift. 
 
3. Urbant hageprosjekt 
 
Oppfølging fra forrige møte.  
 
Kollegaen til Al, Ragne Torshaug, som jobber med hageprosjektet, har sendt e-post til Marte, 
men det må kanskje gjenopprettes kommunikasjon med “ny” rektor. Prosjektet ønsker 
fremdeles å komme på befaring, selv om budsjettet er blitt kuttet ut fra tidligere forventning. 
 
Befaringen vil gi en oversikt over hva som kan skje, og så søkes det midler til å gjennomføre 
prosjektet. Prosjektet er relativt saktegående, men ikke en kostnad for skolen. 
 
Rune tar ansvar for å minne Marte på å ta prosjektet opp på adminmøte, videreformidle 
informasjon til Hege. 
 
4. Inneklima SFO/F-bygget 
 
Ingen videre utvikling, saken står fremdeles som “under behandling”. Rune ser om han kan 
purre på prosessen. 
 
Det tas opp saken om inneklima på F-bygget også, og Al foreslår at saken kan tas opp i 
bydelsutvalget. Da trenger han en oversikt over hva som har skjedd, på datoer og lignende. 
 
5. Reflekskonkurransen 
 
Lav deltakelse på reflekskonkurransen. Fikk hentet resultatene fra Marte. Det var meget 
variabelt hvordan det var meldt inn fra de forskjellige klassene og trinnene. 
 
Trengs det en lettere måte å sette inn resultatene for lærerne? Er det det som gjør at det 
ikke blir meldt inn resultater. Vi kan lage et skjema. 
 



Det kan være nyttig at skolen minner om det mer i selve perioden, for å sikre deltakelse og 
oppfølging. 
 
6. Eventuelt 
 
Ingen saker til eventuelt. 
 


